

Information for Authors

The purpose of the *Canadian Journal of Philosophy* is the publication in Canada of philosophical work of high quality, in English or French, and in any field of philosophy. All submissions are given blind editorial review; those of departmental colleagues are externally refereed.

Manuscripts should be sent in triplicate to: Executive Secretary, *Canadian Journal of Philosophy*, Department of Philosophy, University of Lethbridge, Lethbridge, Alberta, Canada T1K 3M4. It is preferred that manuscripts be typed double-spaced, including quotes and footnotes. In general, the *Canadian Journal of Philosophy* follows *The University of Chicago Manual of Style*. Footnotes should be numbered consecutively and assembled on separate pages at the end of the manuscript. Manuscripts will not be returned unless return postage is prepaid by cheque, money-order, reply coupons, or Canadian stamps.

Authors will receive, without charge, 25 copies of their articles. Additional offprints may be ordered when the proofs are returned to the publisher.

The articles in *C.J.P.* are indexed in *The Philosophers' Index*, Bowling Green, Ohio, U.S.A., in the *Reportoire bibliographique de la philosophie*, Louvain, Belgium, and in the *Canadian Periodical Index*.

All enquiries of an editorial nature should be directed to the Executive Secretary at the above address.

Avis aux auteurs

The *Canadian Journal of Philosophy* a pour objet la publication canadienne, en langues anglaise ou française, d'études philosophiques de haut niveau, quel que soit le domaine philosophique auxquelles elles appartiennent. Les communications sont évaluées dans l'anonymat de leurs auteurs; celles que soumettent les collègues départementaux sont référées à un comité de lecture extérieur.

Les manuscrits, en triple exemplaire, doivent être adressés à La Secrétaire de Rédaction. *Canadian Journal of Philosophy*, University of Lethbridge, Lethbridge, Alberta, Canada T1K 3M4. Soumettre de préférence des manuscrits (citations et notes comprises) dactylographiés à double interligne, en prenant pour guide, dans la mesure du possible, *The University of Chicago Manual of Style*. Les notes doivent suivre la numérotation continue et figurer sur des feuilles indépendantes en annexe au manuscrit. Les textes non insérés ne sont rendus qu'en cas de prépaiement des frais de poste par chèque, mandat, coupons-réponse ou timbres canadiens.

Les auteurs reçoivent gratuitement 25 tirés-à part de leur article. Ils sont priés, s'ils désirent en obtenir un plus grand nombre à titre onéreux, en informer l'imprimeur lors du renvoi des épreuves.

Les articles du *C.J.P.* sont catalogués dans *The Philosopher's Index*, Bowling Green, Ohio, E.-U., dans le *Répertoire bibliographique de la philosophie*, Louvain, Belgique, et dans l'*Index de Périodiques Canadiens*.

**Subscription
Information**

The Canadian Journal of Philosophy is published by the University of Calgary Press. Its sponsor is the Canadian Association for Publishing in Philosophy. Its purpose is the publication in Canada of philosophical work of high quality, in English or French, and in any field of philosophy.

The Canadian Journal of Philosophy is published quarterly, in March, June, September and December. In addition to these regular issues, the C.J.P. publishes annually a supplementary volume of original papers on a selected theme of contemporary philosophical interest. This supplementary volume is free to individual and student subscribers to the journal in that year. Supplementary volumes may also be purchased separately.

Correspondence regarding subscriptions, renewals, single issues and supplementary volume orders should be addressed to *Canadian Journal of Philosophy* c/o The University of Calgary Press, University of Calgary, Calgary, Alberta, Canada T2N 1N4.

A subscription for the 1987 volume of four issues is:

	Canada	Outside Canada
Institutions	Cdn. \$35.00	US \$36.00
Individuals	20.00	20.00
Students	13.00	13.00
Single issues	9.00	9.00

The University of Calgary Press,
The University of Calgary,
CALGARY, Alberta, Canada
T2N 1N4

1987 Subscription
Back Issues

No. _____

Please send me information on *C.J.P.* Supplementary Volumes

Name _____

Address _____

City _____

Country _____ Postal Code _____

Visa Mastercard No. _____

Expiry Date _____ Signature _____

Cheques should be made payable to The University of Calgary Press.

Abonnements

The Canadian Journal of Philosophy est publié par The University of Calgary Press sous l'égide de l'Association Canadienne de Publications en Philosophie. Il a pour but d'assurer, en langues française et anglaise, une plus large diffusion canadienne d'articles philosophiques de haut niveau.

The Canadian Journal of Philosophy est une publication trimestrielle paraissant en mars, juin, septembre et octobre. Outre ses quatre fascicules réguliers, il publie, annuellement, un supplément thématique d'articles inédits consacrés à des sujets d'actualité philosophique. Le supplément est offert gratuitement à tout abonné – particulier ou étudiant – de l'année courante. Les suppléments sont également disponibles à titre onéreux.

Toute correspondance concernant l'administration (abonnements, renouvellements, commandes de numéros et de suppléments) doit être adressée à *The Canadian Journal of Philosophy*, c/o The University of Calgary Press, The University of Calgary, Calgary, Alberta, Canada T2N 1N4.

Tarifs d'abonnement au volume 1987 (4 fascicules):

	Canada	Hors-Canada
Institutions	Cdn. \$35.00	US \$36.00
Individus	20.00	20.00
Étudiants	13.00	13.00
Numéro simple	9.00	9.00

The University of Calgary Press,
The University of Calgary,
CALGARY, Alberta, Canada
T2N 1N4

Abonnement 1987
Numéros disponibles

No. _____

Veillez me faire parvenir tous les renseignements concernant les suppléments du C.J.P.

Nom _____

Adresse _____

Ville _____

Pays _____ Code Postal _____

Visa Mastercard No. _____

Date d'expiration _____ Signature _____

Libeller tout chèque à l'ordre de The University of Calgary Press.

**Other
Business
Information**

All business correspondence, except that regarding subscriptions, renewals and single orders, should be addressed to The Managing Editor, *C.J.P.*, Department of Philosophy, University of Calgary, Calgary, Alberta, Canada T2N 1N4. This includes enquiries concerning advertising and promotion, exchanges, and reprinting. The copyright for all materials appearing in the regular issues and in the supplements of this journal is held by the *Canadian Journal of Philosophy*, and consent for any reproduction or reprinting must be obtained from the Managing Editor, with the following exception.

**Automatic
Permission
to Reproduce.**

Permission to reproduce parts of individual numbers of *Canadian Journal of Philosophy* by photocopy, xerox, offset, etc., for scholarly purposes (but not for republishing by printing nor for sale to the public) is automatically granted without prior permission being secured at the following rates:

0-5 copies, no charge; 6-20 copies, 4 cents for each copy of each page of *C.J.P.*; additional copies, 2 cents for each copy of each page of *C.J.P.*

Remuneration is to be paid to the *Canadian Journal of Philosophy* and addressed to the Managing Editor, stating title and author of the article and number of copies. Proceeds above \$10.00 from any one article will be shared equally with the author. This announcement applies retroactively to volume I, number 1.

**Services
administratifs
— détails
supplémentaires**

Toute correspondance administrative, à l'exception de celle qui concerne les abonnements, renouvellements et commandes de numéros et de suppléments, doit être adressée à La Directrice de la Publication, *C.J.P.*, Department of Philosophy, The University Calgary, Calgary, Alberta, Canada T2N 1N4. Ecrire à l'adresse ci-dessus pour tous renseignements relatifs à la publicité et à la promotion, ainsi qu'aux échanges et aux réimpressions. Le copyright des articles afférents aux fascicules et suppléments est propriété du *Canadian Journal of Philosophy*. Leur reproduction ou réimpression en tout ou partie ne peut être faite sans l'agrément préalable de la Directrice de la Publication, sauf dans le cas suivant.

**Reproduction
affranchie
d'agrément
préalable**

Est affranchie d'agrément préalable la reproduction partielle des numéros du *Canadian Journal of Philosophy* par procédé technique de photocopie, xerox, offset, etc., lorsqu'elle vise exclusivement à des fins ou à des recherches académiques. Est interdite toute réimpression ayant pour objet la vente au public. Conditions tarifaires de reproduction:

0-5 copies, accordé à titre gracieux; 6-20 copies, 4 cents par page du *C.J.P.*; copies supplémentaires, 2 cents par page du *C.J.P.*

Effectuer tout règlement à l'ordre du *Canadian Journal of Philosophy* et l'adresser à La Directrice de la Publication, *C.J.P.* Avoir soin d'indiquer le nom de l'auteur et le titre de l'article à reproduire d'une part, et le nombre de copies requises, de l'autre. Les apports provenant d'un article sont partagés à égalité avec son auteur pour la part numéraire dépassant \$10.00 (règlement rétroactif au volume I, No. 1).